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Vi er i mot bygging av høyhuset som en del av Lloyds Marked, da dette vil bryte med omkringliggende 
arkitektur, bli alt for høyt, og kaste skygge over opprinnelsen til byen vår, fossen.  
  
  
Skisser og plantegninger fra Snøhetta er klart misvisende i forhold til størrelse og masse, og det må 
forlanges realistiske skisser.  
  
Planen for Øya og Tippen må ses under ett, og vi må for all del unngå en vegg av bygg som kaster skygge i 
fossen og elva.  
Vårt syn på moderne arkitekturs fortreffelighet er også i endring, som følge av arkitekturopprøret, både 
her til lands og mange andre steder. Folk trives best med tradisjonell arkitektur.  
  
Fossen og elva er vårt utgangspunkt, og attraksjon. Det vi trenger i Hønefoss er og omfavne det, vise det 
frem, fortelle historien, både om sagbruk og vannkraftverk.  
Vi har reist en del i Norge, og de mest spennende stedene vi besøker er steder som utnytter sin egenart, 
omfavner den, og viser den frem.  
Hva har vi? Fossen, elva, naturen.  
Vi savner et historisk museum i forbindelse med fossen, med både historiefortelling og aktiviteter.  
  
Ber om at nåværende planer for Lloyds marked, og spesielt høyhuset revurderes. Vi trenger og bevare og 
vise frem historien vår, ikke glassbygg og privatisering av det området som kanskje har vært viktigst i 
byens historie.  
  
Mvh. Ståle Kværnstrøm, Johan Langvad og Trude Langvad.  


